

顧問研究工作經已展開

顧問研究工作已於2007年8月22日展開，預期於2009年8月完成。

路政署根據顧問合約編號 CE 58/2006 (HY)，委託萬隆-邁進-安誠顧問聯營公司，就中九龍幹線及加士居道行車天橋的擴闊工程進行勘測研究。



如需更多資料，請參閱政府網站：
<http://www.hyd.gov.hk/chi/major/road/projects/6461th/index.htm>.

Commencement of the Consultancy Agreement

The Consultancy Agreement commenced on 22 August 2007 and is due for completion in August 2009.

Highways Department appointed the Consultants – Mott Connell – Meinhardt – Hyder – Joint Venture to carry out the investigation study under the Consultancy Agreement No. CE 58/2006 (HY) – Central Kowloon Route and Widening of Gascoigne Road Flyover – Investigation.



Please visit the Government website:
<http://www.hyd.gov.hk/eng/major/road/projects/6461th/index.htm> for more information.

報告板 Bulletin Board

路政署將會在未來數月舉辦巡迴展覽及公眾論壇。詳細內容將會盡快公佈。

In the next few months, Highways Department will hold a roving exhibition and a Public Forum. Details will be announced in due course.

